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В статье дается анализ юридической науки России XIX в. как условия для появления наукове-
дения. Показано, как исследования и сложившаяся система взглядов правоведов способствовали 
формированию в дальнейшем предмета науковедения. Особое внимание уделено истории правовой 
науки как составной части наукоучения. Автор доказывает, что развитие российской дореволю-
ционной юридической науки создало объективные предпосылки для построения теории науковеде-
ния.
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In the article the analysis of legal science of Russia XIX is given century as terms for appearance of re-
search-on-research. It is shown, as researches and folded system of looks of legists assisted forming in future 
of the article of research-on-research. Th e special attention is spared to history of legal science as component 
part of science education. An author proves that development of russian pre-revolution legal science crea-
ted objective pre-conditions for the construction of theory of research-on-research.
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